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Tisztelt Elnök Asszony!

„Hány magyar gyermek jut naponta friss gyümölcshöz az iskolában? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Európai Bizottság 2009-ben és 2010-ben 90 millió euróval támogatja, hogy a
tagországokban élő gyerekek naponta friss gyümölcshöz jussanak az iskolában . Az Európai
Bizottság tervei szerint a brüsszeli források mellé a tagállamok nemzeti kiegészít ő támogatás t
adhatnak, hogy a 6-10 éves célcsoport mellett más korosztályok is élhessenek ezzel a
lehetőséggel. A tervek szerint Magyarország évente 2,1 millió eurónyi EU-s támogatást
kaphat, ez nagyjából 800 tonna alma felvásárlását tenné lehet ővé.

Kérdezem Miniszter Urat :
Hány magyar gyermek jut naponta friss gyümölcshöz az iskolában?
Hogyan kívánja az agrártárca kihasználni az évi 2,1 millió eurónyi Európai Unió s
támogatást az iskolagyümölcs-program során?
Tervez-e nemzeti kiegészítő támogatást biztosítani annak érdekében, hogy a 6-10 éves
célcsoport mellett más korosztályok számára is biztosított legyen a mindennapi fris s
gyümölcs?

Várom válaszát !

Budapest, 2009. április 15 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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